
PROTOKÓŁ NR XXXIV/09 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 27 maja 2009r. 

 
 

 Na stan 21 Radnych udział wzięło 19, co stanowi 90,48% frekwencji, a zarazem 
stanowi to quorum do podejmowania uchwał. 
 
Uczestniczący w Sesji: 

1. Jan Labus  - Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak - Z-ca Burmistrza, 
3. Barbara Durkalec - Sekretarz Gminy, 
4. Maria Błahuta - Skarbnik Gminy, 
5. Paweł Konp  - Radca Prawny UGiM Ozimek, 
6. Katarzyna Smolnik - Kierownik Referatu Organizacyjnego 

oraz przybyli goście według załączonych list obecności. 
 
Obowiązki sekretarza Sesji sprawował Radny Mariusz Łazarski. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich zebranych i 
powiedział, Ŝe protokół z Sesji z dnia 27 kwietnia 2009r. jest wyłoŜony do wglądu, jeśli nie 
będzie wniesionych uwag zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części Sesji. 
Powiedział równieŜ, Ŝe porządek obrad Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem, ale w dniu 
dzisiejszym wpłynęło pismo Burmistrza o wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały pod 
obrady Sesji (odczytał w/w pismo). Zapytał, czy są uwagi lub propozycje do porządku obrad? 
Nikt nie zgłosił uwag. 
Wobec braku innych uwag i propozycji odczytał porządek obrad: 
 
Porządek obrad: 

I. Interpelacje Radnych. 
II. Ekologia w gminie i mieście. 

III.  Podjęcie uchwał : 
1.  w sprawie zbycia mienia gminnego  

       (projekt uchwały , Druk Nr 1), 
2. w sprawie wynajęcia nieruchomości 

(projekt uchwał , Druk Nr 2), 
3. w sprawie uŜyczenia nieruchomości na okres 15 lat 

(projekt uchwały , Druk Nr 3), 
4. zmieniającą uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Krasiejów 
(projekt uchwały, Druk Nr 4), 

5. w sprawie uchylenia uchwały 
(projekt uchwały , Druk Nr 5), 

6. w sprawie nadania tytułu honorowego 
(projekt uchwały , Druk Nr 6), 

7. w sprawie nadania tytułu honorowego  
(projekt uchwały , Druk Nr 7), 

8. w sprawie zaciągnięcia poŜyczki 
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(projekt uchwały , Druk Nr 8), 
9. w sprawie zaciągnięcia kredytu  

(projekt uchwały , Druk Nr 9), 
10. w sprawie zaciągnięcia poŜyczki/kredytu   

(projekt uchwały , Druk Nr 10), 
11. w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2009r.    

(projekt uchwały , Druk Nr 11), 
12. zmieniającą uchwałę w sprawie zbycia mienia gminnego 

(projekt uchwały , Druk Nr 12), 
13. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji 

Miasta Ozimka na lata 2009-2015  
(projekt uchwały , Druk Nr 13). 

IV. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
V. Sprawy róŜne i organizacyjne. 

 
W/przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
 

Ad. I INTERPELACJE   RADNYCH 
 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poinformował, Ŝe w okresie między Sesjami do 
Biura Rady nie wpłynęła Ŝadna interpelacja. 
 

Ad. II EKOLOGIA W GMINIE I MIE ŚCIE 
 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach poinformował, Ŝe Komisje Rewizyjna, Gospodarcza 
oraz Oświaty i Polityki Społecznej zapoznały się z informacją na temat ekologii w gminie, 
natomiast Komisja Ochrony Środowiska wypracowała w tym temacie stanowisko. Poprosił 
Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska o odczytanie stanowiska. 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środ. A. Gryc odczytał w/w stanowisko. 
Sołtys Krasiejowa Kazimierz Tarsa zapytał, kto ma kontrolować powstawanie dzikich 
wysypisk? 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach na przykładzie Szczedrzyka stwierdził, Ŝe sołtys 
interweniuje w sprawach zanieczyszczonych posesji, jest teŜ interwencja z urzędu, ale 
właściciele działek nic sobie z tego nie robią . Zapytał, czy wobec tego regulamin utrzymania 
czystości daje moŜliwość radykalnego wpłynięcia na właścicieli takich posesji. 
Przewodniczący Kom. Ochrony Środ. A. Gryc stwierdził, Ŝe to właśnie sołtysi powinni 
najlepiej wiedzieć, ile osób nie ma podpisanych umów na wywóz nieczystości i jak 
przestrzegany jest regulamin. A powstawanie dzikich wysypisk powinny kontrolować 
odpowiednie słuŜby. 
Sołtys Szczedrzyka Joachim Wiesbach stwierdził, Ŝe sołtys nie jest odpowiedzialny za 
sprawdzanie, kto ma podpisane umowy, nie ma prawa Ŝądać okazania takiego dokumentu. 
Stwierdził, Ŝe wniosek Komisji Ochrony Środowiska jest źle sformułowany. 
Radny Jan Wierny powiedział, Ŝe wnioski Komisji Ochrony Środowiska są słuszne, naleŜy 
je przyjąć i realizować.  
Głos w dyskusji zabrali jeszcze sołtys Krasiejowa K. Tarsa i radny Ryszard Dreling. 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do tego tematu? 
Nikt nie zgłosił więcej pytań. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła stanowisko Komisji Ochrony Środowiska wraz z 
wnioskami jako stanowisko Rady – 19 głosów „za”. 
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Ad. III PODJ ĘCIE  UCHWAŁ: 
 
Pkt. III.1  
Przewodniczący Rady J. Wiesbach - przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia mienia 
gminnego (druk Nr 1). Poinformował, Ŝe wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały. Zapytał, czy Radni mają pytania do projektu uchwały? 
Radni nie zgłosili pytań. 
Uchwała Nr XXXIV/321/09 w sprawie zbycia mienia gminnego została przyjęta 
większością głosów - 18 głosów "za" przy 1 „wstrzymującym się” 
 
Pkt III.2  
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie wynajęcia 
nieruchomości (druk Nr 2). Poinformował, Ŝe wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. Zapytał, czy ktoś ma uwagi lub pytania do tego tematu? 
Nikt nie zgłosili pytań ani uwag. 
Uchwała Nr XXXIV/322/09 w sprawie wynajęcia nieruchomości została przyjęta 
jednogłośnie – 19 głosów „za”. 
 
Pkt III.3  
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie uŜyczenia 
nieruchomości na okres 15 lat (druk Nr 3). Zapytał, czy Radni mają pytania do tego projektu? 
Radni nie zgłosili pytań. 
Uchwała Nr XXXIV/323/09 w sprawie uŜyczenia nieruchomości na okres 15 lat została 
przyj ęta jednogłośnie - 19 głosów ,,za”. 

 
Pkt III.4  
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w 
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Krasiejów (druk Nr 4). 
Poinformował, Ŝe wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Zapytał, czy 
ktoś ma pytania? 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Uchwała Nr XXXIV/324/09 zmieniająca uchwałę w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Krasiejów została przyj ęta jednogłośnie –                
19 głosów „za”. 
 
Pkt III.5  
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia 
uchwały (druk Nr 5). Poinformował, Ŝe Komisje Rewizyjna oraz Oświaty i Polityki 
Społecznej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, natomiast Komisje Gospodarcza i 
Ochrony Środowiska nie wydały opinii do projektu uchwały pozostawiając go do rozpatrzenia 
na sesji. Poprosił Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie pisma Wojewody Opolskiego w 
przedmiotowej sprawie. 
Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Dreling – odczytał pismo Wojewody Opolskiego. 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Uchwała Nr XXXIV/325/09 w sprawie uchylenia uchwały została przyjęta większością 
głosów – 15 głosów „za” przy 1 „przeciwnym” i 3 „wstrzymuj ących się”. 
 
Pkt III.6  
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Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania tytułu 
honorowego (druk Nr 6). Poinformował, Ŝe Komisje Rewizyjna oraz Oświaty i Polityki 
Społecznej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, natomiast Komisje Gospodarcza i 
Ochrony Środowiska nie przyjęły projektu uchwały. Zapytał, czy ktoś ma pytania? 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Uchwała Nr XXXIV/326/09 w sprawie nadania tytułu honorowego nie została przyjęta 
większością głosów – 8 głosów „przeciw” przy 8 głosach „za” i 2 „wstrzymuj ących się. 
 
Pkt III.7  
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania tytułu 
honorowego (druk Nr 7). Poinformował, Ŝe Komisje Rewizyjna oraz oświaty i Polityki 
Społecznej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, natomiast Komisje Gospodarcza i 
Ochrony Środowiska nie przyjęły projektu uchwały. Zapytał, czy ktoś ma pytania? 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Uchwała Nr XXXIV/327/09 w sprawie nadania tytułu honorowego nie została przyjęta 
większością głosów – 11 głosów „przeciw” przy 6 głosach „za” i 2 „wstrzymuj ących się”. 
 
W związku z nie przyjęciem przez Radę Miejską dwóch uchwał numery kolejnych uchwał 
zostaną zmniejszone o dwa.  
 
Pkt III.8  
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
poŜyczki (druk Nr 8). Poinformował, Ŝe wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały. Zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały? 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Uchwała Nr XXXIV/326/09 w sprawie zaciągnięcia poŜyczki została przyjęta 
jednogłośnie – 19 głosów „za”. 
 
Pkt III.9  
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w 
sprawie zaciągnięcia kredytu (druk Nr 9). Poinformował, Ŝe wszystkie Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. Zapytał, czy ktoś ma pytania? 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Uchwała Nr XXXIV/327/09 w sprawie zaciągnięcia kredytu została przyjęta 
jednogłośnie – 19 głosów „za”. 
 
Pkt III.10 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały sprawie zaciągnięcia 
poŜyczki/kredytu (druk Nr 10). Poinformował, Ŝe wszystkie Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. Zapytał, czy ktoś ma pytania? 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Uchwała Nr XXXIV/328/09 w sprawie zaciągnięcia poŜyczki/kredytu została przyjęta 
jednogłośnie – 19 głosów „za”. 
 
Pkt III.11 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 
budŜetu gminy na 2009r. (druk Nr 11). Poinformował, Ŝe wszystkie Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały, ale w dniu dzisiejszym radni otrzymali nowy druk zał. Nr 3 do 
uchwały. Poprosił o wyjaśnienie zmian. 
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Skarbnik Gminy Maria Błahuta – wyjaśniła, Ŝe zmiana dotyczy planu wydatków 
budŜetowych. W dziale 801 na szkoły podstawowe pierwotnie przeznaczono 30.000zł, po 
zmianie 35.000 zł, a na przedszkola pierwotnie 20.000 zł, a po zmianie 15.000 zł. Druga 
zmiana dotyczy dz. 853 rozdz. 85395. Ze środków pozostałej działalności wyodrębniono 
5.000 zł jako wydatki majątkowe na zakup kserokopiarki. 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach - zapytał, czy ktoś ma pytania? 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Uchwała Nr XXXIV/329/09 w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2009r. została przyjęta 
jednogłośnie – 19 głosów „za”. 
 
Pkt III.12 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w 
sprawie zbycia mienia gminnego (druk Nr 12). Poinformował, Ŝe wszystkie Komisje 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Zapytał, czy ktoś ma pytania? 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Uchwała Nr XXXIV/330/09 zmieniająca uchwałę w sprawie zbycia mienia gminnego  
została przyjęta jednogłośnie – 19 głosów „za”. 
 
Pkt III.13 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w 
sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji miasta Ozimka na lata 2009-2015 (druk 
Nr 13). Poinformował, Ŝe ten projekt został przedstawiony Radzie dopiero przed Sesją, 
dlatego poprosił o jego wyjaśnienie. 
Sekretarz Gminy Barbara Durkalec – powiedziała, Ŝe nasz program jest po II ocenie 
formalnej. Komisja sprawdzającą zarzuciła naszej gminie, Ŝe dane w programie nie są 
przedstawione w formie tabelarycznej, dlatego się go poprawia. Nie było takiego wymogu w 
wytycznych Instytucji Zarządzającej. 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Uchwała Nr XXXIV/331/09 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia lokalnego 
Programu Rewitalizacji Miasta Ozimka na lata 2009-2015 została przyjęta jednogłośnie 
– 19 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach ogłosił 10 minut przerwy. 
 

PO   PRZERWIE 
 

Ad. IV  SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNO ŚCI BURMISTRZA 
 

Burmistrz J. Labus – przedstawił, co się wydarzyło w gminie: 
− odbywa się remont dróg po okresie zimowym, 
− zrobiono dalszą część chodnika łączącego ul. Sikorskiego z ul. Słowackiego w 

Ozimku, 
− wyremontowano postój taksówek, 
− wyremontowano parking przy ul. Wyzwolenia (przy Świniarni), 
− rozpoczęły się prace na ul. Słowackiego (tzw. Schetynówka), 
− wykonano zatoczki na ul. Częstochowskiej przy Zespole Szkół, 
− jest remontowany chodnik w Schodni przy byłej szkole, 
− w Dylakach kończą się prace na łączniku do świetlicy, 
− w Pustkowie wyremontowano świetlicę z zewnątrz, 
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− w Szczedrzyku zakończono juŜ prace w szatni przy boisku LZS, kończy się remont 
zewnętrzny przedszkola i zewnętrzny świetlicy wiejskiej, jest gotowe boisko 
wielofunkcyjne, 

− przetargi: 
� gmina Zawadzkie ogłosiła przetarg na InŜyniera Kontraktu, dlatego                 

w najbliŜszym czasie zostaną ogłoszone przetargi na remont mostu wiszącego, 
ul. Hutniczej i Parku Hutnika, 

� wyłoniono wykonawcę na remont Ŝłobka, 
� wyłoniono wykonawcę na ul. Klonową w Antoniowie, 
� rozstrzygany jest przetarg na wykonawcę „Orlika 2012”, 
� ogłoszono przetarg na ul. Polną w KrzyŜowej Dolinie, 
� zostanie ogłoszony przetarg na remont szatni do projektu „Orlik 2012”, 

− wnioski o dofinansowanie: 
� wniosek na kanalizację jest w II ocenie merytorycznej, I ocena wypadła 

pomyślnie,  
� przesunięto nabór wniosków na Gimnazjum, 
� uzupełniamy wniosek na Lokalny Program Rewitalizacji o dzisiejszą uchwałę, 
� wniosek na remont Domu Kultury został rozpatrzony pozytywnie, ale nie 

otrzymaliśmy dofinansowania. Pozytywnie rozpatrzono 15 wniosków, ale tylko 
7 otrzymało dofinansowanie, 

− odbył się wyjazd do Achern na obchody 25-lecia ……………. 
− odbywają się spotkania z władzami Rymarova, składamy wspólne wnioski, 
− odbył się wyjazd do Bałtowa, za miesiąc powinny rozpocząć się prace na Dinoparku w 

Krasiejowie, a za rok ¾ parku powinno być oddane do uŜytku. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za złoŜone sprawozdanie. Następnie zapytał, 
czy radni mają uwagi do protokołu z Sesji z dnia 27 kwietnia 2009r? 
Radni nie zgłosili pytań. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z Sesji z dnia 27 kwietnia 2009r. –                  
19 głosów „za”. 
 

Ad. V  SPRAWY  RÓśNE  I  ORGANIZACYJNE 
 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach odczytał list posła do Parlamentu Europejskiego 
Stanisława Jałowieckiego oraz wniosek Komendanta Miejskiego Policji w Opolu o wsparcie 
finansowe. 
Burmistrz J. Labus poprosił, aby radni wyrazili zdanie na temat dofinansowania, zgodnie z 
ich propozycją zostanie przygotowana ewentualna zmiana budŜetu na sesję w czerwcu. 
Radna Aldona Koczur zaproponowała, aby przygotować zmianę zgodnie z propozycją 
radnych Komisji Gospodarczej, czyli 2.500 zł. 
Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Dreling odczytał pismo Regionalnej Dyrekcji Ochrony 
Środowiska w sprawie projektu listy obszarów Natura 2000. 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach odczytał pismo Burmistrza Ozimka w sprawie 
wytypowania radnego do Komisji Konkursowych na stanowiska dyrektorów. Powiedział, ze 
do tej pory w pracach tej komisji uczestniczyła Radna Barbara Starzycka. Zapytał, czy są inne 
kandydatury? 
Nikt nie zgłosił innej kandydatury. 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach zapytał Radną Starzycka, czy wyraŜa zgodę na 
kandydowanie do Komisji Konkursowych? 
Radna Starzycka wyraziła zgodę. 
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Przewodniczący Obrad J. Wiesbach poprosił o desygnowanie poprzez głosowanie radnej    
B. Starzyckiej do Komisji Konkursowych. 
Rada Miejska większością głosów przyjęła kandydaturę radnej B. Starzyckiej                
do Komisji Konkursowych – 18 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach odczytał oświadczenie Andrzeja Stasia. 
Wiceprzewodniczący Rady R. Dreling odczytał pismo Dyrektora Domu Kultury w Ozimku. 
Dyrektor Domu Kultury Helena Gruszka wypowiedziała się nt powyŜszego pisma. 
Skarbnik Gminy Maria Błahuta powiedziała, Ŝe trzeba przeanalizować budŜet i jeśli będzie 
taka moŜliwość to na sesji w czerwcu Burmistrz przedstawi propozycję wsparcia finansowego 
dla Domu Kultury. 
Radny P. Hendel zapytał, kiedy prezes Stowarzyszenia Dinopark przyjedzie na Sesję RM? 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach odpowiedział, Ŝe p. Kostuś był juŜ wielokrotnie 
zapraszany na Sesję. 
Dyrektor DK H. Gruszka zabrała głos w sprawie odmowy nadania tytułu honorowego               
p. Eryce Świerc. Powiedziała, Ŝe jest bardzo rozczarowana decyzją Rady, poniewaŜ p. Świerc 
35 lat pracowała społecznie. 
Sołtys Krasiejowa K. Tarsa poparł p. Gruszkę. Stwierdził, Ŝe to poraŜka, iŜ Rada odrzuciła 
kandydatury p. Świerc i ks. Malcherka na zasłuŜonych dla Gminy Ozimek. 
Głos w dyskusji na ten temat zabrali równieŜ Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 3 Horst 
Dietrich i Radna GraŜyna Świercz. 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach zapytał, czy jest juŜ wskazane nowe miejsce na 
targowisko? Zapytał równieŜ, czy nasz budŜet jest zagroŜony z powodu kryzysu? 
Burmistrz J. Labus odpowiedział, Ŝe odbyły się juŜ rozmowy nt targowiska, ale druga strona 
nie wyraziła zgody. Odnośnie kryzysu powiedział, Ŝe firmy faktycznie mają zaległości 
podatkowe, uruchomiono upomnienia. Z pewnością niektórym zaległości zostaną umorzone. 
Sołtys Schodni Edward Głodowicz zapytał o pracowników zatrudnionych na roboty 
interwencyjne, dlaczego mają być zatrudnieni dopiero od września? 
Sekretarz B. Durkalec wyjaśniła, Ŝe pracownicy interwencyjni nie mogą być zatrudnieni na 
okres dłuŜszy niŜ 0,5 roku, poniewaŜ wówczas byliby pracownikami urzędu. Dlatego Urząd 
złoŜył wniosek, aby zostali zatrudnieni od września do grudnia. 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zapytał, czy są inne sprawy do wyjaśnienia? 
Nikt nie zgłosił więcej spraw. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął XXXIV Sesję 
Rady Miejskiej w Ozimku. 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz. 16.15. 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA:      SEKRETARZ:  PRZEWODNICZYŁ: 
 


